
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-06-13, § 27 

 
 Tid: 13 juni 2006 kl 9.00 – 09.40 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 19 juni 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Margarita Pulido (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Anders Frostell (fp) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Bert Eriksson, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Barbro Collin, Göran 
Gahm och Eva Leijon samt borgarrådssekreteraren Claes Thunblad. 

 
 § 27 

Upprustning av Fjällgatan. Genomförandebeslut 
Dnr T2006-400-00037 
Bordlagt 16 maj 2006 nr 16  
Protokollsutdrag 
 
Trafikkontoret och Katarina-Sofia stadsdelsförvaltning hade den 28 april 2006 avgivit 
gemensamt tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I ärendet förelåg 
även skrivelser från Lars Hagman av den 28 april 2006 och Gruppen Rädda Fjällgatan 
av den 20 maj 2006. I tjänsteutlåtandet föreslogs – vad avser trafiknämnden - enligt 
följande: 
 
1. Trafiknämnden godkänner förslaget till upprustning av Fjällgatan enligt 
 utlåtandet. 
2. Nämnden godkänner att investering görs i upprustning av Fjällgatan till en total 
 utgift om 6 mnkr i löpande prisnivå.  
 
Yrkanden 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s), ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) och 
tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) yrkade bifall till förslag som 
redovisas i bilaga P1. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt ledamöterna Ulf Fridebäck m fl (fp) och 
Björn Nyström (kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga P2. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s), ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) och 
tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) gemensamt framställda yrkandet  
d v s att återremittera ärendet i de delar som avser trafikföring och parkering, att 
godkänna kontorens förslag till upprustning i övriga delar, att uppdra åt kontoret att i 
samråd med Katarina Sofia stadsdelsnämnd utreda de olika förslag som beslutet i 
Katarina Sofia stadsdelsnämnd innefattar samt återkomma till trafiknämnden med ett 
nytt förslag till beslut och att anföra följande: 
 

Trots att ärendet om upprustning av Fjällgatan beretts i samråd mellan 
trafikkontoret och Katarina Sofia stadsdelsnämnd finns mycket liten 
samstämmighet mellan kontorets förslag och stadsdelsnämndens beslut. Detta 
bidrar till att underlaget till beslut i trafiknämnden är bristfälligt och saknar 
vägledning för trafiknämndens ledamöter.  

 
 
 
Reservation 



  

 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) samt ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina 
Öholm (m), Ulf Fridebäck (fp), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) enligt det 
av vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt ledamöterna Ulf Fridebäck m fl (fp) och 
Björn Nyström (kd) gemensamt framställda yrkandet. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

  Tillhör § 27, bilaga P1 
 
  Trafiknämnden 2006-06-13 
 
  Tillhör ärende 27 
 
  Upprustning av Fjällgatan 
 
                                                                  Mirja Särkiniemi m fl (s) 
  Ann-Marie Strömberg (v) 
                                                                 Hampus Rubaszkin (mp) 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att   återremittera ärendet i de delar som avser trafikföring och parkering, 
 
att   godkänna kontorens förslag till upprustning i övriga delar, 
 
att   uppdra åt kontoret att i samråd med Katarina Sofia stadsdelsnämnd utreda de 
olika  förslag som beslutet i Katarina Sofia stadsdelsnämnd innefattar samt återkomma 
 till trafiknämnden med ett nytt förslag till beslut. 
 
att   anföra följande: 
 
Trots att ärendet om upprustning av Fjällgatan beretts i samråd mellan trafikkontoret 
och Katarina Sofia stadsdelsnämnd finns mycket liten samstämmighet mellan kontorets 
förslag och stadsdelsnämndens beslut. Detta bidrar till att underlaget till beslut i 
trafiknämnden är bristfälligt och saknar vägledning för trafiknämndens ledamöter.  
 



  

    Tillhör § 27, bilaga P2 
 
    Trafiknämnden 2006-06-13 
 
    Tillhör ärende 27 
 

Upprustning av Fjällgatan. 
Genomförandebeslut 

 
 Sten Nordin m fl (m) 
 Ulf Fridebäck m fl (fp) 
 Björn Nyström (kd) 

 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att  delvis bifalla kontorets förslag till beslut 
 
att ge kontoret i uppdrag att återkomma med förslag på hur tillgänglighetsfrågorna 

för specialistläkarmottagningarna i området löses.    
 
samt 
 
att  därutöver anföra följande 
 
Fjällgatan erbjuder en av Stockholms vackraste vyer och tillhör oss alla - boende, de 
som arbetar i området, alla stockholmare, turister etc. Det är därför angeläget att 
Fjällgatan i sig och de offentliga miljöer som här finns kan tillfredsställa alla. En 
upprustning av parkerna är därför mycket välkommen. 
 
I tjänsteutlåtandet föreslås att en låg granitmur ska ersätta dagens slitna trafikräcke i 
hörnet Erstagatan/Fjällgatan. I Erstarestaurangens f d lokaler i Stigberget finns nu ett 
antal specialistläkarmottagningar, vilka beräknas motta ca 30 000 patienter. Ingången 
till dessa ligger precis i hörnan och många patienter torde komma med bil eller taxi. En 
bättre tillgänglighetslösning måste därför utformas än det föreslagna. 
 
Vidare föreslås att Fjällgatan skall öppnas för genomfart även för bilar och att tre gupp 
ska byggas. Fjällgatan har tidigare haft genomfartstrafik, vilket var mycket negativt för 
de boende. Vi avslår därför detta förslag då vi tror att Fjällgatan kan nyttjas av bilar för 
att slippa trafikljusen på Folkungagatan.  
 
 
 


